
Hej Magnus, 

 
Stort tack för att du tog dig tid för en träff med mig. Hoppas du fick en bra bild av parkslidets utbredning 
i Kolartorp och att du också fick se att det går att bekämpa om man är envis. 
 
På de delar jag täckt har det ännu inte kommit upp några nya plantor vilket nu är andra året i rad det 
inte kommit något. Täckningen gjordes 2018 och 2019. 
 
Jag skulle bli mycket glad om du kunde få till försök med bekämpning i Kolartorp och jag tänker då 
främst på två av de ställen jag visade dig. 
 
Området  jag visade dig i slutet på Stenbacksvägen i slänten vid nummer 24 där parkslidet breder ut sig 
kraftigt. Jag har ju lyckats få bort det som växte på andra sidan vägen. Jag tror att täckning skulle 

fungera på detta område. 
 
Men också på Rökärrsvägen vid nummer 6B där det växer längs vägkanten och in på fastigheten. Ägarna 
gör tappra försök att få bort det och även här tror jag täckning skulle fungera. 
 
Om du istället skulle vilja testa med besprutning på det sätt du visade mig är jag också tacksam för det. 
Huvudsaken är att vi får bort det. Båda ställena är ju dessutom begränsade och får vi bort det är mycket 
vunnit. 
 
Vad jag förstår har Naturvårdsverket lämnat förslag på en ny lista till regeringen rörande invasiva växter 
som skall bekämpas och där finns parkslidet med. Tydligen förväntas regeringen fatta beslut om listan 
2024. Skulle så bli fallet kommer frågan om bekämpning i en ny dager. 

 
Med vänlig hälsning, 
Rolf Hansson 
Ordf 
Kolartorps Tomtägarförening 

 


